
 

 

 

Protokoll fra ekstraordinært styremøte for Fagskolen Vestfold og Telemark    

 
 

Dato:  01. juli 2022 

Tid:    

Sted:  Avholdt pr epost 

 

 

Sak 21/22: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Forslag til vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

Sak 22/22: Visma In School – Usikkerhet knyttet til videre utvikling og tilpassing til 

fagskole – Notat fra styret 

 

Vedtak i sak 18/22: 

 

Vedtak: 

Et effektivt skoleadministrativt system er kjernen i de administrative rutinene, og 

avgjørende for at Fagskolen Vestfold og Telemark kan opprettholde kvalitet og 

effektivitet i planlegging og gjennomføring av undervisningen, og sikre at viktige 

skoleadministrative prosesser gjennomføres på en forsvarlig måte. Styret stiller seg 

bak et initiativ fra Rådet for offentlige fagskoler overfor fylkesdirektørene og Forum 

for fylkesopplæringssjefer med sikte på å oppnå sikkerhet for innføring av nytt 

skoleadministrativt system Visma In school vil ivareta de offentlige fagskolenes 

særskilte behov på en god måte, der de avviker fra de videregående skolenes. 

Fagskolene har andre behov enn de videregående skolenes på svært mange 

områder. I en periode med sterk vekst i antall fagskolestudenter over hele landet, 

må de offentlige fagskolene være sikret effektive administrative programvare-

verktøy. Administrasjonen utarbeider et eget notat om saken som er egnet til 

distrubusjon til berørte parter og sender det til styret på epost for behandling så fort 

som mulig.  

  

Utkast til et notat i henhold til sak 18/22 finnes vedlagt. 

 

Vedtak: 

Det framlagte forslaget til notat med uttalelse fra styret vedrørende Visma in School 

vedtas. 

 

 

 

Elisabeth Holien    Jens Chr. Thysted 

Styreleder     Rektor 
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